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Készült: a Györ-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat
Közgyűlésének 2024. november 6-án a Vánnegyeháza Győr, Városház tér 3.
földszinti emeleti tárgyalójában 13.00 órakor tartott üléséről.

Jelen vannak: Grubits Ferenc, Megyimóri Dóra, Payrits Marianna, Pilsits Mária, Rádler
Józsefné, Schmatovichné Radits Klaudia Éva, Tóth-Novák Renáta.

Jelen vannak mé az ülésen: Szanyiné dr. Vitinger Mónika, az Önkormányzati, Jogi és
Gazdasági Iroda vezetöje, Sulyokné Gombolai Zita és dr. Könnendy Bemadett, az
Önkormányzati, Jogi és Gazdasági Iroda munkatársai.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Köszöntötte a közgyűlés megjelent tagjait és a hivatal képviselőit.
Megállapította, hogy a közgyűlés határozatképes, mivel 7 fő képviselő jelen van Az egyszerű
szótöbbségi szavazáshoz 4 szavazat, a minősítettszótöbbséghez is 4 szavazat szükséges.
Jegyzőkönyv hitelesítönek Tóth-Novák Renátát, a közgyűlés tagjátjavasolta.

A testület egyhangúlag elfogadta, hogy Tóth-Novák Renáta, a közgyűlés tagja legyen a
jegyzőkönyv hitelesítő.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

A képviselők a napirendi javaslatot tartalmazó meghívót megkapták.
Javasolja, hogy a közgyűlés vegye napirendjére 4. napirendi pontként "Az Országos Horvát
Napon való részvétel szervezése" c. napirendi pontot, valamint 5. napirendi pontként a "Győr-
Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Gradisóei Horvátokért Elismerő
Oklevél odaítélése" c. elöterjesztéseket.
Megkérdezte, van-e valakinek még napirendet módosító javaslata.

Napirendet módosító egyébjavaslat nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta "Az Országos Horvát Napon való részvétel szer^ezése" c. napirendi pont
napirendre való felvételét 4. napirendi pontként.

A közgyűlés egyhangúlag felvette napirendjére 4. napirendi pontként "Az Országos
Horvát Napon való részvétel szervezése" c. napirendi pontot.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a "Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat
Gradisóei Horvátokért Elismerö Oklevél odaítélése" c. napirendi pont napirendre való felvételét
5. napirendi pontként. Erről zárt ülésen kell majd dönteni.



A közgyűlés egyhangúlag felvette napirendjére 5. napirendi pontként a "Győr-Moson-
Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Gradiséei Horvátokért Elismerő
Oklevél odaítélése" c. napirendi pontot.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta a napirendijavaslatot az elfogadott módosításokkal együtt.

A testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi napirendet fogadta el:

1. Feladatellátási megállapodás felülvizsgálata.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

2. Támogatási kérelmek elbírálása.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

3. Időközi beszámoló a két ülés között megvalósított programokról.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

4. Az Országos Horvát Napon való részvétel szervezése.
Előadó: Pilsits Mária, elnök

5. Győr-lVIoson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Gradiséei
Horvátokért EIismerő Oklevél odaítélése. (Zárt ülés)
Előadó: Pilsits Mária, elnök

6. Egyebek.

NAPIREND TÁRGYALÁSA

1. na irendi ont
Feladatellátási me álla odás felülvizs álata.

Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Az előterjesztést mindenki megkapta. Megkérdezte, van-e kérdés, észrevétel.

Pa rits Marianna ké viselő

Nekem lenne, nem tudom, hogy azt csak átgondoljuk, vagy szavazni fogunk róla. Az egyik az,
amit az előbb fölvetettem, hogy énjavasolnám azt, hogy legyenek kihelyezett ülések, de pont
ezt beszéltük, hogy ennek milyenjogi kerete lehetne. En azért kérem azt, hogy gondolkodjunk
együtt, hogy hogyan lehetne ezt megvalósítani, hogy ne mindig Győrben találkozzunk, hanem
máshol tartanánk az üléseket. A Hivatal dolgozóinak nem kellene eljönniük, hanem utólag az
elnök feladata lenne tájékoztatni a Hivatalt a döntésekről. Ez így lenne az én elgondolásom
szerint, bár nem tudom, hogy mondtam, hogy hogyan lehetne eztjogilag, hogyjogi keretek is
meglegyenek. Tehát az együttműködés, a koordináció egymás megismerése szempontjából
lehetne kihelyezett ülés. A másik pedig, hogy én azt gondolom, hogy nem ártana egy olyan
felhöben lévö táblázatot, eseménytáblázatot, egy ilyen megyei szintűt létrehozni, ahol a
különbözö települések fölírhatnák, az elnököknek lenne kiküldve, akik kezelni tudnák ezt a
táblázatot, és fölímánk az aktuális programokat. Tehát, hogy el tudjunk menni egymás



programjaira, vagy tovább tudjuk küldeni a tagok részére, hogyha valaki szeretne, hogy tudja
azt, hogy Bezenyén éppen mi zajlik, vagy jó, Facebookon van, de nem mindenki nézi a
Facebookot. Tehát, hogy hírek jönnek innen-onnan, de azt gondolom, hogy van koordinációs
szerepünk is.

Szan inédr. Vitín erMónika az Önkormán zati Jo iésGazdasá ilrodavezető'e
Ajogszabály szerint a Hivatalnak a saját székhelyén havonta, ajogszabályban meghatározott
időtartamban kell biztosítania a nemzetiségi önkormányzat részére a tárgyi, technikai
eszközökkel felszerelt helyiség ingyenes használatát, ez így van rögzítve az együttműködési
megállapodásban is. Illetve nekünk törvényességi felügyeletet kell gyakorolni, mert ugye arról
volt szó, hogy nélkülünk lennének az ülések. Ezt álláspontom szerint nem lehet megvalósítani
így.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Nem, olyan nincs. Törvény írja elő, ezért eddig sem volt ilyen. Rendkívüli esetben volt csak
Kimlén kihelyezett ülés egyszer, az iskolaügyben, de ott is ott voltak a Hivatal dolgozói.

Pa rits Marianna ké viselő

Igen, csak öket meg nem citálhatjuk jobbra-balra. Jó, de tiltva mncs. Én meg azt gondolom,
hogy gondolkodhatnánk együtt, hogy milyen formában lehetne. És lehet, hogy elvetjük, hogy
ez tényleg nem lehet, de én mégiscsak azt gondolom, hogy azt keressük, hogy hogyan. Ha nem
értetek egyet, akkor ez van.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Haddjavasoljam akkor, ha ezt elfogadod, hogy beszéljünk a főjegyzö úrral és az irodavezetővel
együtt, hogy ezt egy évben egyszer vagy kétszer hogy tudjuk megoldani.

Pa rits Marianna ké viselő
Igen, elfogadom.

Grubits Ferenc ké viselő

Úgy gondolom, hogy a megyei önkormányzatnak van egy kombi busza, hogy ezt betudnánk-e
tenni a megállapodásba, hogy amennyiben bármely nemzetiségi önkormányzatnak erre
szüksége lenne, teszem azt, gyerekek szállítására vagy bármire, és ha máshonnan nem tudok
szerezni, a megye ezt ingyen és bérmentve odaadná a nemzetiségi önkormányzatnak.
Természetesen az üzemanyag költségeket pedig az vállalná, aki használja.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Ez nem a mi hatáskörünk, és ehhez amúgy is egyeztetés kellett volna előtte.
Abból kell kiindulni, hogy a vármegyei közgyűlés feladata a vármegyén belüli teriileti
nemzetiségnek a koordinálása, és nem a helyi nemzetiségieknek, mert nem alá-fölérendelve
vagyunk, hanem mellérendelve. Tehát itt ezt kell megnézni, hogy egy megyei tulajdonú, megyei
vagyonban lévö kisbusz hogyan kerülhetne a kópházi önkormányzatnak bérbe vagy ingyenes
használatra, aki a saját ügyében megy el.
Javaslom, hogy fogadjuk el így a megállapodást és amikor aláírjuk, majd utána lehet egyeztetni
az esetleges alkalmankénti használatról, külön szerzödéssel.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el.



Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta a határozatijavaslatot.

A testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

44/2024. .06. HNH
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat Közgyűlése a

Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat és a Győr-
Moson-Sopron Vármegye Onkormányzata közötti együttműködési megállapodást
jóváhagyja a mellékletben foglalt megállapodás szerinti tartalommal.

2. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
felkéri elnökét, hogy az együttműködési megállapodást írja alá.

Határidő: 2024. november 6.
2024. december 31. - aláírásra

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

2. na irendi ont
Támo atási kérelmek elbírálása.

Előadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Ismertette a beérkezett támogatási kérelmeket:

. Kópháza Horvát Nemzetiségi Önkormányzata; 2024. decemberi kópházi Adventi
Koncertek; igényelt támogatási összeg: 250.000 Ft
. Hidegség Horvát Nemzetiségi Önkormányzata; 2024. decemberi adventi rendezvények;
igényelt támogatási összeg: 100.000 Ft

2. 1. Kó háza Horvát Nemzetisé i Onkormán zata' 2024. decemberi kó házi Adventi
Koncertek

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Kópháza Horvát Nemzetiségi Önkonnányzata minden évben az adventi gyertyagyújtások
alkalmával megszervezi az adventi koncerteket a kópházi kegytemplomban, ahova
vendégkórusokat hívnak Horvátországból, valamint Gradistye magyar, osztrák és szlovák
részéről. Ezeket a kómsokat a koncert után megvendégelik. Ermek szervezési költségeire
kémek 250.000 Ft támogatást.

A képviselők egyetértettek ajavaslattal.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta Kópháza Horvát Nemzetiségi Onkormányzata 250 E Ft-tal történő
támogatását, társfinanszírozással a 2024. decemberi kópházi Adventi Koncertek
rendezvénysorozat szervezési költségének finanszírozására.

Grubits Ferenc érintettsége miatt nem vett részt a szavazásban.

A közgyűlés 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:



45/2024. XI.06. HNH
1 A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat

Közgyűlése vállalja, hogy - társfinanszírozásban - 250. 000, - Ft-ot biztosít Kópháza
Horvát Nemzetiségi Önkormányzata részére a 2024. decemberi kópházi Adventi
Koncertek rendezvénysorozat szervezési költségének fedezetére, a 2024. évi
költségvetése terhére. A program a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkormányzattal közösen kerül megrendezésre.

2. A társfinanszírozással nyújtott támogatás nem tartalmazza a reprezentációs
költségeket. Amennyiben a benyújtott számla alapján reprezentációs adófizetési
kötelezettség keletkezik, annak kifizetése a támogatási kérelem benyújtójának
kötelezettsége.

Határidő: 2024. november 6.
Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

2.2. Hide sé Horvát Nemzetisé i Önkormán zata kérelme 2024.decemberi adventi
rendezvén ek

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
A hidegségi horvát önkormányzat 2024-ben megszervezi az adventi rendezvényeit.
2024. 12.'07-én a község 750 éves fennállását, a horvátok pedig a letelepedésük 490 éves
évfordulóját mmeplik. Az ürmepségen az önkonnányzat családi napot szervez. A horvát
megemlékezésen Dr. Karagity Mihály tart előadást a letelepedésről, emellett horvát
kultúrműsort ad elö a Kajkavci tamburazenekar. 2024. 12.08-án tartják mg az Adventi
ünnepséget. A nemzetiségi önkormányzat és a horvát klub tagjai 2024. 12 15-éna máriaceli
adventi vásárra utaznak, valamint részt vesznek a Katedrálisban a szentmisén. Az autóbusz
költségre szeretnének kérni 100.000 Ft támogatást. Ezen kívül 2024. 11. 17-én az Idősek Napját,
2024. 12.20-án pedig a Gyermekek Karácsonyát tartják meg.

A képviselők egyetértettek ajavaslattal.

PilsitsMária aköz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta Hidegség Horvát Nemzetiségi Önkonnányzata 100 E Ft-tal történő
támogatását, társfinanszírozással a 2024. decemberi adventi rendezvények szervezési
költségének finanszírozására.

A közgyűlés 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

46/2024. XI.06. HNH
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat

Közgyűlése vállalja, hogy - társfinanszírozásban -100.000,- Ft-ot biztosít Hidegség
Horvát Nemzetiségi Önkormányzata részére a 2024. decemberi adventi
rendezvények szervezési költségének fedezetére, a 2024. évi költségvetése
terhére. A program a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi
Önkormányzattal közösen kerül megrendezésre.

2. A társfinanszírozással nyújtott támogatás nem tartalmazza a reprezentációs
költségeket. Amennyiben a benyújtott számla alapján reprezentációs adófizetési



kötelezettség keletkezik, annak kiHzetése a támogatási kérelem benyújtójának
kötelezettsége.

Határidő: 2024. november 6.

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Schmatovichné Radits Klaudia Eva

Bezenyéröl is adtunk fel kérelmet múlt héten csütörtökön, október 3 1 -én, sajnos az nem érkezett
meg, de erről nem tehetnek, hogy a posta még nem kézbesítette.
Most hívtam gyorsan a Bezenyei Hivatalt, valóban elküldtük a pályázatot, van róla
dokumentumunk, rendesen elsőbbségire, megnézték az útját, még mindig a mosonmagyaróvári
1-es postával, tehát ez abszolút nem a mi hibánk. En úgy adtam be, hogy megbeszélték, ahogy
törvényes volt, úgyhogy én nem tudom, ha elfogadják azt, hogy én majd elmondom, hogy mit
írtam, és esetleg úgy kapunk támogatást.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Amikor kiírtam az e-mailt, hogy mindenki küldje be a kérelmeit, ott az is szerepelt, hogy e-
mailen is küldjék meg. Beérkezett kérelemröl tudunk csak dönteni.
Javasolom, hogy a közgyűlés még tartson egy ülést idén, arra még be lehet adni az elmaradt
kérelmeket. Ennek időpontja legyen 2024. 12.04-én 13.00 óra.

A képviselők egyetértettek ezzel ajavaslattal.

3. na irendi ont
Időközi beszámoló a két ülés között me alósított ro ramokról.

EIőadó: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szeptember 7-én az Országos Horvát Önkormányzat országos zarándoklatot tartott
Hercegszántón. A vármegyei horvát önkormányzatok tagjai részt vettek a zarándoklaton 30
fővel. Az autóbusz utazási költséget az Onkormányzatunk fizette.
Szeptember 14-én tartotta a fertőhomoki Kajkavci tambura zenekar az évfordulóját.
Önkormányzatunk társfínanszírozással részt vett a program megvalósításnál, a hangosítás egy
részét vállaltuk.

Szeptember 21-én tartották Kimlén a Horvát Napot. Önkormányzatunk a rendezvényen az
étkezést biztosította társfinanszírozásban 265. 000, -Ft. Ertékben.
Október 8-án az alakuló ülésen megalakult az új vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkonnányzat.
Október 24-én Fertőhomokon tartották néhai Jurinkovits József temetését. Jurinkovits József

több cikluson képviselője volt a vánnegyei önkormányzatnak. A temetésen részt vettünk és
koszorút is vittunk.

Pilsits IVIária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a beszámolót.

A testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

47/2024. XI.06. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat Közgyűlése
elfogadja a "vármegyei horvát eseményeken történtekről szóló szóbeli előterjesztést, mely



horvát nemzetiségi rendezvény megvalósulásáról és annak megvalósításában a Győr-
Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetíségi Önkormányzat tevékeny hozzájárulásáról
számol be.

Határidő: 2024. november 6.

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

A közgyűlés döntött arról, hogy - társfinanszírozásban -260. 000, - Ft-ot biztosít Kimle Horvát
Nemzetiségi Önkormányzata részére a 2024. 09. 2 l. -i Horvát Nap szervezési költségének
fedezetére, a 2024. évi költségvetése terhére. A program a Győr-Moson-Sopron Vármegyei
Horvát Nemzetiségi Önkormányzattal közösen kerül megrendezésre. Az elszámolás
megtörtént.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Szavazásra bocsátotta a beszámolót.

A testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

48/2024. XI.06. HNH
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
elfogadja az alábbi beszámolót:
A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat -
társfinanszírozásban - 260. 000, - Ft-ot biztosított Kimle Horvát Nemzetiségi
Önkormányzata részére a 2024.09.21.-Í Horvát Nap szervezési költségének fedezetére, a
2024. évi költségvetése terhére. A program a Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkormányzattal közösen kerül megrendezésre. Az elszámolás a Vármegyei
Önkormányzat felé megtörtént.

Határidő: 2024. november 6.

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

4. na irendi ont
Az Orszá os Horvát Na on való részvétel szervezése

Előadó: Pilsits Mária, elnök

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Az Országos Horvát Nap szombaton lesz Szombathelyen. A meghívót kiküldtem e-mailben.
Mi vagyunk most a házigazdák, mert tavaly Zalában voltunk, ha emlékeztek, tehát minden
évben máshol van, más régióban, és az országos önkormányzat a terem kapacítása miatt úgy
döntött, hogy megyénként 50-50 emberjöhet. Ezt mi elosztottuk, két buszt kértünk, ugyanúgy
egyet, egy indul Bezenyei indulással, a másik meg indul Sopronból. Mindegyiknek megvan az
árajánlata. Idöközben plusz 10 létszámot még kaptunk, azt is sikerült elosztani a régiók között,
úgyhogy az 50 helyett 60-an fogunk részt venni a mi megyénkből, mert Vas megye ugyanúgy
megkapta a 60 fös létszámot. Az egyik árajánlat a Mágia Transz Mosonmagyaróvárról, 250
ezer plusz áfa, de ha megpróbálnak Pamhagenen keresztül jönni, akkor valószínű nem lesz áfa,



ez még nem tudom, hogy hogyanjönnek, de akkor nem kell áfa, mert külföldre nem kell áfát
fizetni. Tehát ott megvan már a busz indulás, már mindent lezongoráztunk, a másik busz
Sopronból indul a Paprétröl, és a Blaguss Kft adott ajánlatot, 172.000 Ft + áfa + ha lesz
parkolási díj. Tegnap elküldték a parkolási lehetőségeket is. Tehát erről kellene nekünk dönteni,
hogy akkor a két buszt biztosítjuk, mert ez így szól az Országos Horvát Onkormányzat
megállapodásában, hogy az 1 millió forintos pályázatot abban az esetben nyújthatjuk be, ha a
vármegye részt vesz az országos rendezvényeken is. Most két rendező van, az Országos Horvát
Önkonnányzat és az Országos Horvát Szövetség. Háromkor kezdődik a katedrálisban a mise,
utána meg a fogadás és a kultúrműsor, és a többi, és úgy jövünk haza.
Van-e kérdés ezzel kapcsolatban? Nincsen.

Szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, hogy a 2024. 11.9-i Országos Horvát Napon a vármegyei
horvátok részt vesznek és a részvétel céljából a közgyűlés a vánnegyéböl 2 buszt biztosít, a
Mosonmagyaróvárról induló buszt 250 000 Ft + Afa, a Sopronból induló buszt 172.000 Ft+ Afa
költséggel.

A testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

49/2024. XI.06. HNH
1. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat

Közgyűlése úgy határoz, hogy képviselői és az egyéb horvát résztvevők részt
vesznek 2024. november 9-én Szombathely településen az Országos Horvát
Onkormányzat és a IVIagyarországi Horvátok Szövetsége által szervezett Országos
Horvát Napon.

2. A Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Onkormányzat
Közgyűlése az utazás buszköltségére 2 busz megrendelésével 250.000 Ft+Afa,
valamint 172.000 Ft+Afa, azaz összesen bruttó 535.940 Ft-t biztosít az
önkormányzat 2024. évi költségvetése terhére.

Határidő: 2024. november 6.

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Nemzetisé i Onkormán zat Gradiséei
5. na irendi ont
G őr-Moson-So ron Várme ei Hor^át
Horvátokért Elismerő Oklevél odaítélése.

Előadó: Pilsits Mária, elnök

Zárt ülés.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Nyilvános ülésen kihirdette, hogy a közgyűlés a "Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát
Nemzetiségi Önkonnányzat Gradisóei Horvátokért Elismerő Oklevél" posztumusz kitüntetést
Dr. Grubits Jánosnak adományozta.

6. na irendi
E ebek.

ont



Pilsits Mária a köz űlés elnöke
Kérés érkezett arra vonatkozóan, hogy Kópháza Horvát Nemzetiségi Önkormányzata részére a
2024. 09.27-i horvát táncház programsorozat szervezési költségének fedezetére megítélt
200.000 Ft kerüljön visszavonásra, mivel a programot nem tudták megvalósítani.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Szavazásra bocsátotta ajavaslatot.

A testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

51/2024. XI.06. HNH
Győr-Moson-Sopron Vármegyei Horvát Nemzetiségi Önkormányzat Közgyűlése
visszavonja a 27/2024. (IX. 04. ) HNH határozatát, mely - társfínanszírozásban - 200. 000,-
Ft-ot biztosított Kópháza Horvát Nemzetiségi Önkormányzata részére a 2024. 09.27-i
horvát táncház programsorozat szervezési költségének fedezetére. A visszavonás indoka,
hogy a program nem valósult meg.

Határidő: 2024. november 6.

Felelős: Pilsits Mária, a közgyűlés elnöke

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb kérdése, tájékoztatója a testület felé.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Pilsits Mária a köz űlés elnöke

A következő ülés időpontja 2024. 12. 04. Az ülésen történt megjelenést megköszönte, majd az
ülést bezárta.

Tóth-NovákRenáta
jegyzőkönyv-hitelesítő
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